

# Bertrand Urien

## List of Publications by Year in descending order

Source: <https://exaly.com/author-pdf/11778681/publications.pdf>

Version: 2024-02-01

9  
papers

263  
citations

1306789

7  
h-index

1473754

9  
g-index

9  
all docs

9  
docs citations

9  
times ranked

201  
citing authors

#	ARTICLE	IF	CITATIONS
1	Generativity and self-enhancement values in eco-friendly behavioral intentions and environmentally responsible consumption behavior. <i>Psychology and Marketing</i> , 2011, 28, 69-90.	4.6	168
2	L'anxiété face à la mort et son influence sur le comportement du consommateur. <i>Recherche Et Applications En Marketing</i> , 2003, 18, 23-41.	0.2	35
3	Selfless Time. <i>Time and Society</i> , 2007, 16, 367-386.	0.8	13
4	Re-examining the effects of aging on household recycling behavior: A study in France. <i>Psychology and Marketing</i> , 2019, 36, 618-629.	4.6	13
5	La rédaction d'une histoire de vie chez les personnes âgées: fondements conceptuels, dimensionnement et proposition d'une échelle de mesure des motivations au récit de vie. <i>Recherche Et Applications En Marketing</i> , 2010, 25, 25-43.	0.2	10
6	Le concept de pression temporelle ultime et sa mesure. <i>Recherche Et Applications En Marketing</i> , 2016, 31, 5-29.	0.2	9
7	Legacy Writing among the Elderly: Conceptual Bases, Dimensioning and a Proposed Scale for Measuring Motivations. <i>Recherche Et Applications En Marketing</i> , 2010, 25, 25-43.	0.3	8
8	Legacy Writing and the Consumption of Biographic Services. <i>Psychology and Marketing</i> , 2016, 33, 971-981.	4.6	4
9	Ultimate time pressure: Conceptualisation and measurement. <i>Recherche Et Applications En Marketing</i> , 2016, 31, 5-27.	0.3	3